

COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告號碼:2022/23-088

各位家長:

二零二二年十一月二十三日上課安排

受颱風影響,上學期測驗日延長,現改為二零二二年十一月二十三日(星期三)派發測驗成績單。學生將於當日下午 12:45-1:25 獲派成績單,並於下午一時二十五分放學。學校教師發展活動將在同日下午舉行。

請家長在接獲測驗成績單後,檢查子女的學習進度,並協助子女更有效地制定未來的學習計劃。家長如對子女的學習情況有查詢,歡迎致電23231741與老師聯繫。

敬祝

安康!

校長 談國軒

二零二二年十一月十四日

Circular No.: 2022/23-088 14 November 2022

Dear Parents,

Arrangement on 23 November 2022

Due to the extension of the Assessment Days because of the typhoon, the date for issuing the Test Reports is rescheduled to 23 November 2022 (Wednesday). Students will receive their Reports during the period of 12:45 - 1:25 p.m. and they are expected to leave school at 1:25 p.m. The staff development programme will be held in the afternoon on the same day.

Upon receiving the Test Reports, parents are requested to review the learning progress of your children, and help better plan for their learning ahead. For enquiry or consultation about your children's learning, please do not hesitate to contact our teachers at 2323 1741.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal



六十周年校慶紀念 60th Anniversary (1962-2022)